WEBSITE

SALES BROCHURE

ADD TO CALENDAR

Seize the Last Chance to Join Us at Build4Asia Today 最後一日: 把握機會進場參觀

Build4Asia 2025 is going to conclude today. The three-day event has gathered industry experts and parties to provide not only wonderful products and events to our prestige visitors, but also create a platform for sourcing, business and idea exchange opportunities. Seize your final chance to join us NOW!

Build4Asia 2025 最後一日,三天展會除了為觀眾最新產品及服務展示外更帶來及多項精



Haven't secured your pass yet? Register on-site today to explore cutting-edge innovations and connect with industry leaders. Your gateway to Asia's professional revolution starts right here!

還未獲取入場證?立即到場登記,探索前沿創新科技並與行業領袖建立聯繫。開啟亞洲 專業革新之門的機會,就在此刻!



Exciting Event Preview of 17 July 7月17日節目精彩預告

Architect's forum | 建築師論壇

Architect's forum provides a platform for architects, designers, and industry professionals to exchange ideas at the intersection of aesthetics, functionality, and sustainability. This interactive session will showcase innovative design approaches that are transforming built environments. Join us to be inspired and contribute to the future of design!

建築師論壇為建築師、設計師和行業專業人士創造一個交流空間,探討美學、功能性和可持續性的交匯點。這個互動環節將展示正在改變建築環境的創新設計方法。



Build4Asia Forum 2025 | Build4Asia 論壇 2025

Build4Asia Forum offers three days of continuous knowledge exchange through presentations, panel discussions, and interactive sessions. Industry leaders will tackle current challenges and explore future opportunities across the building, electrical, and security sectors. Join us to gain invaluable insights and engage with experts dedicated to advancing our industries!

Build4Asia 論壇提供為期三天的持續知識交流,通過演講、小組討論和互動環節進行。 行業領袖將探討建築、電氣和安全領域的當前挑戰和未來機遇。

Build4Asia Forum 15 – 17 July 2025 (Tue - Thur) @ Build4Asia Forum @ Hall 3



Online pre-registration has already closed while onsite walk-in registration will be accepted. Seating is available on first-come first-served basis.

網上預先登記已經截止,有興趣人士歡迎即場報名。座位有限,先到先得。



Want to Discover Even More Highlights?

Download the Official Show Guide now!

Click the picture to download the guide, where you can explore not only exciting events and networking opportunities, but also top exhibitors and brands from around the world.

想了解更多精彩?立即查閱參觀指南! 馬上點擊圖片,下載參觀指南,了解更多精彩活動 及業界交流機會之外,您還可以探索匯聚多個國家 及地區參展商及品牌!







